
Agnieszka Chmielewska
Radna Rady Miasta Woclawek

Wfoclawek, dn. 27.11.2017 r.

Sz. P.
Marek Wojtkowski
Prezvdent Miasta Woclawek

Zwracam sig do Pana Prezydenta w imieniu mieszkaric6w naszego
miasta a szczeg6lnie mieszkafc6w ZawiSla o podjgcie dzialari majqcych na
celu usprawnienie komunikacji na prry wjefidzie na most stalony od strony
ZawiSla na czas zakoriczenia remontu ulicy Grodzkiej oraz remontu
chodnika na moScie stalowym. Utrudnienia komunikacyjne w tym obszarze
nasilajq sig. Obawa zakorkowania tej czgSci miasta w zbliiaj4cym sig
okresie zimowym bardzo niepokoi mieszkaric6w.

Apelujg do Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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